

Terms and Conditions

الشروط و الأحكام

Campaign Duration:

The campaign will run from August 1, 2024, to August 31, 2024.

Eligibility:

All National Bank of Oman (NBO) Retail credit card holders are eligible to participate in this campaign.

Cashback Offer:

Customers will receive 20% cashback (credited as rewards points) on their first Oman Oil transaction during the campaign period.

The cashback offer is limited to the first 3,000 customers.

Cashback Terms:

Cashback will be awarded on the first transaction per customer during the campaign period.

The maximum cashback amount is RO 3 per customer, which will be credited as equivalent rewards points by NBO.

Additional Offer from Café Amazon:

NBO credit card holders will receive a 20% discount on hot and cold beverages at Café

مدة الحملة:

ستستمر الحملة من 1 أغسطس 2024 إلى 31 أغسطس 2024.

الأهلية:

جميع حاملي بطاقات الائتمان للأفراد من البنك الوطني العماني مؤهلون للمشاركة في هذه الحملة.

الاسترداد النقدي:

سيحصل العملاء على استرداد نقدي بنسبة 20% (على شكل نقاط مكافأة) على أول عملية شراء من نفط عمان خلال مدة الحملة. عرض الاسترداد النقدي محدود لأول 3000 عميل.

شروط الاسترداد النقدي:

سيتم منح الاسترداد النقدي على أول عملية شراء لكل عميل خلال مدة الحملة. الحد الأقصى للاسترداد النقدي هو 3 ر.ع لكل عميل، وسيتم دفعها على شكل نقاط مكافأة من برنامج مكافآت البنك الوطني العماني.

العرض الإضافي من كافيه أمازون:

سيحصل حاملو بطاقات الائتمان من البنك الوطني العماني على خصم بنسبة 20% على المشروبات الساخنة والباردة لدى كافيه أمازون خلال مدة الحملة، باستثناء عصائر البرتقال والماء. هذا العرض غير محدود لأول 3000 عميل.

Amazon during the campaign period, excluding orange juices and water.

This offer is not limited to the first 3,000 customers.

General Terms:

- 1- The cashback offer is only available on the first Oman Oil transaction per customer during the campaign period.
- 2- Customers can find more information about the promotion on the social media channels, SMS, digital screens, and websites of both NBO and Oman Oil.
- 3- The campaign starts on August 1, 2024, and ends on August 31, 2024.
- 4- **These terms and conditions are applicable and any actions or claims against them will be nullified.**

By participating in this campaign, customers agree to the above terms and conditions. For any further inquiries, customers can contact NBO or Oman Oil through their respective communication channels.

الشروط العامة:

1. عرض الاسترداد النقدي متاح فقط على أول عملية شراء من نفط عمان لكل عميل خلال مدة الحملة.
2. يمكن للعملاء معرفة المزيد عن العرض من خلال قنوات التواصل الاجتماعي، والرسائل النصية القصيرة، والشاشات الرقمية، والمواقع الإلكترونية لكل من البنك الوطني العماني ونفط عمان.
3. تبدأ الحملة في 1 أغسطس 2024 وتنتهي في 31 أغسطس 2024.
4. **يتم العمل بالشروط والأحكام المذكورة وأي إجراءات مخالفة لها سيتم إلغاؤها.**

من خلال المشاركة في هذه الحملة، يوافق العملاء على الشروط والأحكام المذكورة أعلاه. لأي استفسارات، يمكن للعملاء الاتصال بالبنك الوطني العماني أو نفط عمان عبر قنوات التواصل الخاصة بهم.